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MINUTA $EDINTEI ORDINARE DIN DATA DE 3O.O8.2O19
====================================

tncheiatd azi 30.08.2O19-cu prilejul gedinlei ordinare a Consiliului Locat
al comunei Covisdnt

La lucrdrile gedintei participi 1O consilieri Iocali in funcfie, absent6nd
d-l consilier S5mdrtean Andrei-simionrcare este la lucru gi nu poate lipsi de la
serviciu.

Mai participi la lucrdrile gedintei d-l primar One! Marius-Sitviu, d-l
consilier juridic Dr6goiu ovidiu , d-l inspector Singeorgean Lucian gi 1
cetdtean al comunei-d-l Farcag Mitru-Cov5s6n! nr.51g.

Se constatd cE gedin[a este statutard
D-l pregedinte de gedint5 prezint5 ordinea de zi conform Dispoziliei

nr.279126.08.2019.
Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobi cu 1O voturi pentru, fiind

adoptatd hotdrArea nr.53/3O.O8.2019, astfe! :
l.Aprobarea ordinii de zi.
2.Aprobarea conlinutului procesului verbal al gedinlei anterioare din data de
30.07.20L9.
3.Proiect de hoti16re privind aprobarea Regulamentului de organizare gi
functionare a ca pelei covds6 nt-rniliator-primar-Ma rius-si lviu bnet.
4.Proiect de hotSrdre privind aprobarea taxei de utilizare a Capetei Covfisin!-
In iliator-Prima r-Mari us-Si lviu One!.
5.Proiect de hot5rire privind aprobarea schimbirii destinaliei unui imobil gi
acordarea acestuia in folosintd gratuiti cStre Inspectoratul de Polilie al
J udelu lu i Arad-In iliator- Pri ma r-Ma rius-Si lvi u One!.
S.Proiect de hotdr6re privind aprobarea rectificdrii bugetului loca! pe anul
2O19-Iniliator-Primar-Marius-silviu Ode!.
T.Diverse.

Se trece la punctul nr.2 al ordinii de zi:" Aprobarea conlinutului procesului
verbal al gedintei anterioare din data de 3O,O7.201-9-. D-na secretar supune
gpre a-probare procesul verbal al gedintei anterioare din data de 3O.O7.ZOL9,
intrebAnd dacd exist5 probleme cu privire Ia conlinutul acestuia sau se soliciti
mentionarea exactd a opiniilor exprimate in gedinla anterioarE.

Nefiind discu$ii sau completiri, se supune la vot procesul verbal al gedinlei
din data de 3o.O7.2OL9, care se aprob6 cu lO voturi pentru, fiind aaoptate
hot5r6rea nr.5413O.o8.20l9-privind aprobarea conlinuiului procesutui verbal
al gedintei anterioare din data de 3O.O7.2O19.

Se trece la punctul nr.3 al ordinii de zi=" Proiect de hotErfire privind
aprobarea Regulamentului de organizare gi funclionare a Capelei Covisfin!".

Se prezintS proiectul de hotir6re
D-l primar aratd cd pentru a stabili o tax6 pentru capeli, este necesar sd

stabilim gi un regulament de organizare gi funclionare a capetei; daci in urma
vizualizdrii regulamentului propus sunt aspecte de clarificai sau completdri,
sunt binevenite.

Se supune la vot proiectul de hot5rdre, care se aprobd cu 1O voturi pentru,
fiind adoptat6 Hotd16rea nr.55/3O.O8.2019.

Se trece la punctul nr.4 al ordinii de zi:" Proiect de hotir6re privind
aprobarea taxei de utilizare a Capelei Covis6nt".



Se prezinti proiectul de hot5r6re.

D-l primar arati ci aga cum s-a discutat in gdinla anterioari de principiu
cu privire la taxa de utilizare a capelei s-a propus taxa de 12o tei.

D-l consilier juridic Dr6goiu arat5 ci pentru aceast5 tax5 s-a adoptat
formula de 12O lei/eveniment.

Se supune la vot proiectul de hotirire, care se aprob5 cu 1O voturi
pentru, fiind adoptati HotirArea nr.56/3O.OS.2019.

Se trece la punctul nr.5 al ordinii de zi=" Proiect de hotSr6re privind
aprobarea schimbirii destinatiei unui imobil gi acordarea acestuia in folosin!5
gratuiti citre Inspectoratul de Politie al Judetului Arad".

Se prezinti proiectul de hotdr6re.
D-l primar Onet aratd ci acest proiect a fost g6ndit recent la solicitarea

Postului de Politie Covis6n[, deoarece actualul sediu este in stare avansatd de
degradare, aratd ci initial s-a 96ndit la spatiul de jos de la Bloc, dar
amenajarea acestuia ar comporta cheltuieli mari, in plus aceasti propunere
de sediu al Poliliei la AfterScool, are gi avantajul ci in zond se afl6 toate
cl5dirile publice, PrimErie, Pogt5, gcoalS, Gridinili, cabinete medicale.

D-l Iovici arat6 cH actualul sediu al Politiei este intr-adevdr in stare de
degradare, dar cu ani in urm6 c6nd au fost discutii ci nu s-au f6cut cum
trebuie lucr6rile Ia acoperig, nu s-a luat nici o misur5, lucrarea nu a fost
verificatS.

D-l inspector Singeorgean arati cd clidirea respectivd de la nr.459 cu
prioritate va intra in reabilitare.

D-l lovici intreabi daci s-au luat de la culturS banii pentru drumuri cum
s-a discutat, mai ales cd nici micar trotuarul de la gcoalS pAnE Ia Sala de
sport nu s-a fdcut.

D-l Popan propune ca in cuprinsul proiectului sd existe o clauzi ca sediul
nou care va fi atribuit sd fie intretinut de Politie.

D-l Iovici arati cd ar trebui si se dea provizoriu, dac6 ar trebui si se
infiingeze o clasi de AfterScool unde ar funcliona?

D-l primar arati ci AfterScool se poate face gi intr-o sal5 de clasi
Se supune la vot proiectul de hot6r6re, care se aprobi cu 8 voturi pentru

gi 2 abtineri(D-l Iovici, D-l Stoica), fiind adoptatd Hotdr6rea
nr.57 130.08.2019.

Se trece la punctul nr.5 al ordinii de zi=" Proiect de hot6r6re privind
aprobarea rectificdrii bugetului local pe anut 2Ot9-.

Se prezinti proiectul de hotir6re.
D-l inspector Singeorgean arati ci in conformitate cu OG nr.12 /2OL9 -cu

privire la rectificarea bugetului de stat pe anul 2019t din excedentul nalional
la 3O.O6.2019, ni s-a repartizat suma de 5 mii Iei; noi am echilibrat gi l-am
introdus la energia electricS, deoarece pl5tim multi bani curentul de la statia
de epurare, degi noi am fdcut economie la consumul de energie electricS, prin
proiectul pe care il avem in derulare, la statia de epurare consumul de energie
electricd este foarte mare.

Se supune la vot proiectul de hot5r6re, care se aprobi cu 1O voturi pentru,
fiind adoptat6 Hoti16rea nr,58/3O.O8.2019.

Se trece la punctul nr,7 al ordinii de zi=" Diverse".
Se d5 cuvdntul d-lui consilier Stoica care intreabi care mai este situalia cu

sportul, cu echipa de fotbal.
D-l primar aratd cd suntem in discutii cu gcoala 9i se continui cu pregitirea

documentatiei de, asociere.
D-l consilier Ardelean intreabi care este situagia cu.Enel, de ce se tot

intrerupe curentul.
D-l primar arati cd sunt probleme cu transformatorul, c6nd cade curentul ,

la pornire cresc tensiunea gi fiind mai mare aparatele se strici.
D-l Chig intreabi de ce nu pun proteclie la transformator.
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D-t primai aratd cd i s-a spus ci amperaju! nu poate fi regtat.

s{



g""?;l,u:Hl:,[}treabe 
pe d-na consilier riva daci etie c6gi copii romi sunt ," Sfr

D-na Jiva arati ci in jur de 15 care au fost inscrigi gi sunt in evidente la
$coalH.

D-l lovici arat5 cd sunt pufini, majoritatea plecali in striinitate gi pentru ei
facem teren de joac5, dar. pentru trotuar nu avem bani.

D-! primar aratd ci doar au fost mutate nigte echipamente de joacS
existente. , I

Se di cuv6ntul d-lui iatcag Mitru-cetdlean al comunei, care arati ci a mai
intrebat gi in alte gedinle existd un panou de vreo 6 ani pus, ar trebui dat jos
ci aratd ur6t.

D-l primar arati ci acel panou este inci de actualitate deoarece nu s-a
terminat PUG-ul.

D-l Farcag mai arat5 cE a vdzut la terenul de ta Karoy depozitat pietrig gi
nisip, al cui este?

D-l primar arat6 cE este a lui Mit petru.
D-l Farcag mai intreab5 despre terenul vis a vis de Karoy, at cui este?
D-l primar aratd ci ese in curs de identificare, topograful cu care lucrdm nu

a g6sit CF, este in curs de verificdri.
D-l Farcag mai arati ci s-a fdcut o potec6 spre Cuvin, care este limita cu

comuna Ghioroc, c6t este al nostru, ar trebui cosit gi acolo.
D-l primar arat5 ci teritoriul nostru este p6ni Ia tabt5.
D-l Farcag mai ridic5 problema cimitirelor, peste tot e la fet, trebuie sd

g5sim solutii.
D-l primar aratd ci la solicitarea preotului paroh s-a organizat o. zi de fdcut

curSlenie in cimitir, au fost vreo 5 persoane.
D-! inspector Singeorgean aratd cd solufia este sd taie Primdria, oamenii

nu se duc sH facd curdtenie.
D-l Farcag mai aratd ci reia discugia cu privire ta tinerii din comunS, care

continu6 si stea la bar, nu au unde sd se duc5, noi ce le oferim? Trebuie
g6ndite unele activit5li gi s5-i angrenim, si aibd unde merge,

Fiind epuizate punctele ordinii de zi, se ridici sedinga.
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